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1. Godkendelse af dagsorden 
1.a Godkendelse af dagsorden 

Studienævnet godkendte dagsordenen med tilføjelse af et punkt vedrø-
rende fagrådets fremtid under ”Eventuelt”.  
  

2. Meddelelser 
2.a Studienævnsforperson 

Sara fortæller studienævnet, at der var mange deltagende i Karrieredagen den 
8. april – men arrangementet kan med fordel være kortere næste år. 
Det var en anelse problematisk med lokationen, da der var en del andre til stede 
ved eller på Medietorvet, hvilket var forstyrrende.  
  

2.b De studerende 
Anders og Andrea fortæller, at flere studerende er ærgerlige over, at dato-
erne for BA-seminaret ikke har været meldt tydeligere ud.  
Der er en del, der er overgået til reeksamen, da de er gået glip af én under-
visningsgang og dermed har mere en 20% fravær. 
Studienævnet drøfter kort, om man i fremtiden skal nedskrive aktivitetsni-
veauet til 75%, så de studerende har mulighed for at udeblive fra én under-
visningsgang uden at de dumper den ordinære eksamen.  
  

2.c Andre 
Susanne fortæller, at undervisningsudbuddet for efteråret bliver klar senest 
mandag den 25. april, så de studerende har mulighed for at se, hvilke fag 
der udbydes - inden de skal tilmelde sig næste semesters fag den 20.-30. 
maj.  
 
Hala fortæller, at aftagerpanelet mødes næste gang den 5. maj 2022. 
  

3. Sager til behandling: Eksamen 
3.a Årsberetning 2021 fra Censorkorpset 

Studienævnet orienterer sig i årsberetningen fra Censorkorpset for Medieviden-
skab – og hæfter sig blandt andet ved den høje andel IVK-studerende, der i Me-
dier og Samfund ved sommerterminen 2021 har valgt at gå til reeksamen.   
Hertil drøfter studienævnet, at det er meget muligt, at de studerende træffer 
valget om at gå til reeksamen, fordi de har mange eksaminer, der ligger tæt 
– og derfor beslutter at gå til reeksamen, så de bedre kan facilitere deres 
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tid.  
Derudover drøfter studienævnet også, at man dermed flytter undervisers ar-
bejdsbyrde, hvilket kan være en fordel for nogen, men en ulempe for andre, 
da der er sat tid af i kalenderen til vejledning osv. i eksamensperioden.  
 
Studienævnet drøfter også censorkorpsets bemærkning om BA-opgaverne. 
I årsberetningen står der:  
”Det fremgår overordnet, at vurderingerne af BA-opgavernes faglige, empiriske, 
metodiske, faglige refleksionsniveau og kreativitet er faldet i 2021 i forhold til 
2020”  
– hertil drøfter studienævnet, hvilke ting der kan ligge til grund for dette, og 
når frem til, at der er mange faktorer på spil. Det er derfor svært at vurdere, 
hvad der gør udfaldet for dette fald.  
 
Studienævnet diskuterer herudover udformningen af BA-projekterne og de 
studerendes emnevalg. Der er bred enighed om, at de studerende skal 
have en vis metodefrihed, samt vigtigheden af, at de studerendes produk-
tion indgår i bedømmelsen, som det fremadrettet fremgår af fagbeskrivel-
sen. Studienævnet diskuterer herudover, om censorernes oplevelse af, at 
det faglige, metodiske og empiriske niveau i BA-opgaverne i 2021 er faldet, 
kan skyldes en manglende forventningsafstemning omkring den type BA-
opgaver der udarbejdes på Medievidenskab.  
Sara vil tage en samtale med censorformandskabet omkring dette.   
 
I forlængelse af denne drøftelse, kommer studienævnet ligeledes ind på fa-
gene Metode og Undersøgelsesdesign II samt Videnskabsteori.  
Studienævnet drøfter muligheden for at få disciplinansvar på Metode og Un-
dersøgelsesdesign II, så faget får en tættere tilknytning til Medievidenskab, 
og derved kan tydeliggøre forbindelserne til resten af fagene på uddannel-
sen overfor de studerende. På nuværende tidspunkt er det Det Samfundsvi-
denskabelige Fakultet der har disciplinansvar for Metode og Undersøgelse I 
+ II. 
 
Studienævnet drøfter ligeledes Videnskabsteori, der flytter semester og der-
med kan bygge bro mellem de to Metode og Undersøgelse fag, og samtidig 
tydeliggøre brugbarheden af de opnåede værktøjer overfor de studerende.  
  

4. Sager til behandling: Studieordning 
4.a Godkendelse af beskæftigelsesprofiler 2022 

De tidligere godkendte beskæftigelsesprofiler må ikke være skrevet i punkt-
form, da de ikke kan trykkes på eksamensbeviset. Derudover skal de være 
indenfor en ramme på 700-1.000 tegn, hvorfor Sara har lavet et nyt udkast.  
 
Studienævnet diskuterer de nye udkast – og er enige om, at Saras udkast 
rammesætter uddannelsen meget godt.  
 
Studienævnet godkender de tilrettede beskæftigelsesprofiler uden kommen-
tarer. 
  

4.b Godkendelse af ændret reeksamensform 
Studienævnet har tidligere besluttet, at fag med mundtlig eksamen som ordi-
nære eksamen skulle have reeksamen som en skriftlig eksamen, for at undgå 
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den store arbejdsbyrde der ligger i at have mundtlig eksamen som reeksamen.  
 
Studienævnet godkender de foreslåede ændringer, hvor reeksamen bliver den 
samme som den ordinære eksamen.  
  

4.c Godkendelse af feedback 
Studienævnet godkender teksten om feedback i fagene for efteråret 2022 
samt foråret 2023.  
  

5. Sager til behandling: Kvalitetspolitik 
5.a Evalueringsrapporter for efterårssemestret 2021 

Studienævnet drøfter proceduren omkring undervisningsevalueringerne og god-
kender rapporterne.  
  

6. Sager til behandling: Undervisning 
6.a - 

  
7. Andre sager til behandling 
7.a Referat fra Aftagerpanelsmøde den 1. februar 2022 

Indledningsvist drøfter studienævnet medlemmerne af aftagerpanelet, da 
Thomas fra Morning Train må træde ud af panelet.  
 
Studienævnet orienterer sig i referatet fra aftagerpanelets møde i februar og 
har ingen kommentarer.  
  

7.b Undervisningsprisen 2022 - indstillinger fra de studerende 
De studerende har ingen indstillinger.  
Her drøfter studienævnet processen omkring indstillingerne og bliver enige 
om at gentænke processen i 2023.  
  

8. Eventuelt 
8.a. Eventuelt 

Fagrådets fremtid  
Andrea fortæller, at hun gerne vil i kontakt med tutorerne, så Fagrådet kan blive 
en del af programmet for introdagene, og de nye studerende kan introduceres 
ordentligt for fagrådet og de muligheder der hører med.  
 
Derudover, fortæller Andrea og Anders, at de får et nyt fagrådslokale i det 
gamle mødelokale ”Lysningen, Stuen”. Det nye lokale skal deles med filosofi og 
religion – og Andrea er i denne forbindelse i kontakt med fagråd for filosofi om 
at få skabt nogle gode fælles rammer og kalender for, hvordan lokalet skal de-
les. Derudover fortæller Anders og Andrea at, der er en håndfuld 2. semesters 
studerende, der har meldt sig til fagrådet nu.  
 
Fagrådet arbejder på et nyt virksomhedsbesøg. Hertil drøfter studienævnet om 
der kunne være en pointe i at lave en årlig tur til TV2, så de nye studerende in-
troduceres for virksomheden.  
 
Der drøftes også en mulighed for at fagrådet selv planlægger en karrieredag, og 
derved får ejerskab for arrangementet og derigennem muligvis kan få flere 
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studerende til at deltage. 
  

9. Merit- og dispensationsansøgninger 
9.a Behandling af indkomne studenteransøgninger (SAGA)  
 
Mødet sluttede 13:55 
Med venlig hilsen 
 
Hala Ajine Wandall 
Studienævnssekretær 
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